



Agata Jasinska

EXPORT SPECIALIST

Contractus sp. z o.o.

<http://www.warszawa.contractus.pl>

BILATERAL MEETINGS

Friday (02:00 pm - 07.00 pm) Please add the cooperation profile

Saturday (10:00 am - 01:00 pm) Please add the cooperation profile

DESCRIPTION Producer and a trader in dairy industry. We can provide you with wide range of products, such as milk powders and derivatives, fat filled powders or dairy proteins.
Fabricant et un trader dans l'industrie laitière. Nous proposons toutes les gammes d'ingrédients laitiers, tels que des poudres de lait et leurs déclinaisons, des mélanges et des bases laitières ou des protéines de lait.

ORGANIZATION TYPE SMEs

AREAS OF ACTIVITIES AGRO-FOOD MANUFACTURING, FOOD SECURITY, SAFETY AND QUALITY CONTROL, FOOD TRACEABILITY, FOOD CONSERVATION AND SHELF LIFE

Business Offer

DAIRY INGREDIENTS/ INGRÉDIENTS LAITIERS

Producer and a trader in dairy industry. We can offer a broad range of dairy ingredients for the food industry, like milk powder and derivatives, fat filled milk powders or dairy proteins.

Nous somme un fabricant et un trader dans l'industrie agroalimentaire. Nous proposons toutes

les gammes d'ingrédients laitiers, tel que des poudres de lait et leurs déclinaisons, des mélanges et des bases laitières ou des protéines de lait.

KEYWORDS: **FULL CREAM MILK POWDER** **SKIMMED MILK** **SWEET WHEY**

POWDER **BUTTERMILK** **LACTOSE** **DAIRY PROTEINS** **AGRIBUSINESS** **FOOD INDUSTRY** **LAIT ENTIER** **LAIT**
ECREME **LACTOSERUM** **AGROALIMENTAIRE**

COOPERATION OFFERED

1. Sales / Distribution

COOPERATION REQUESTED

1. Sales / Distribution
